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Z Á P I S N I C A  

z 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva Borský Mikuláš, mimoriadne zvolaného, ktoré 

sa uskutočnilo dňa 15. mája 2024 o 17,00 h v zasadačke Obecného úradu Borský Mikuláš.  
Podrobný zvukový záznam o priebehu rokovania je zverejnený na webovom sídle obce.  

___________________________________________________________________________ 
 

Prítomní poslanci obecného zastupiteľstva: 

Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Simona Šedivá, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Gabriela 

Cintulová, Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová 

Ospravedlnení: Mgr. Dana Gašpárková, RNDr. Peter Gerhart, PhD., Bc. Dan Záhončík 

Neospravedlnený:  Ing. Jozef Cvečka 

 

Rokovanie 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva, mimoriadne zvolaného, otvoril 

a viedol starosta obce p. Bc. Róbert Macek, ktorý po prekontrolovaní prezenčnej listiny zistil, 

že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov obecného zastupiteľstva a  zasadnutie vyhlásil 

za uznášaniaschopné. 

 Za overovateľov zápisnice určil p. Jána Záhončíka a p. Mgr. Rudolfa Hrebačku. 

 

Program zasadnutia obecného zastupiteľstva navrhoval nasledovne: 

 

1. Otvorenie 

2. Zmena Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Obce Borský Mikuláš 

na obdobie 2021-2027 

3. Zmena Komunitného plánu sociálnych služieb Obce Borský Mikuláš na obdobie 2021-

2027  

4. Rôzne 

a) Žiadosť Poľovníckeho združenia Borský Mikuláš, Komenského 1646, Borský Mikuláš 

o postúpenie výkonu práva poľovníctva na poľovných pozemkoch v poľovnom revíre 

Borský Mikuláš 

b) Informácia starostu obce o partnerstve so spoločnosťou TIPOS, národná lotériová 

spoločnosť, a.s., Brečtanová 1, Bratislava a uzatvorení Zmluvy o partnerstve č. 2933 

2024/078 pre projekt TIPOS – PARTNER Obec Borský Mikuláš „ZÁHORÁCKA 

DVADSIATKA“ 

c) Žiadosť spoločnosti Galaklinik s.r.o., Štefánikova 699/9, Senica o predloženie 

nájomnej 

zmluvy na nebytové priestory v miestom zdravotnom stredisku Hurbanova 11, Borský 

Mikuláš za účelom vybudovania prevádzky zdravotnej starostlivosti – všeobecného lekára 

5. Diskusia 

6. Záver  
 
Predložený program zasadnutia poslanci obecného zastupiteľstva 7 hlasmi schválili 

a starosta obce pokračoval voľbou návrhovej komisie, ktorú odporúčal zvoliť v tomto zložení: 

p. Mgr. Simona Šedivá, p. Bc. Gabriela Cintulová a p. Ján Dobiaš. 

Za uvedený návrh dal hlasovať a zároveň skonštatoval, že všetci  poslanci súhlasili s tým, 

aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení. 
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U z n e s e n i e  č í s l o  201/2024 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A: s c h v a ľ u j e  

Program zasadnutia OZ konaného dňa 15.5.2024 

 

Počet prítomných poslancov: 7 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Simona Šedivá, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Gabriela 

Cintulová, Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

2. Zmena Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Obce Borský Mikuláš 

na obdobie 2021-2027 

3. Zmena Komunitného plánu sociálnych služieb Obce Borský Mikuláš na obdobie 2021-

2027  

 

 V tomto bode starosta obce p. Bc. Róbert Macek predložil obecnému zastupiteľstvu 

návrh na zmenu Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Obce Borský Mikuláš 

na obdobie 2021-2027 a Komunitného plánu sociálnych služieb Obce Borský Mikuláš 

na obdobie 2021-2027. Tento bod bol predmetom prerokovávania predchádzajúceho 

8. zasadnutia obecného zastupiteľstva, kedy ho poslanci zobrali na vedomie, nakoľko 

v diskusii bola občiankou p. Mgr. Margitou Benkovou vznesená pripomienka. Táto 

pripomienka sa týkala neverejného poskytovateľa, Zariadenia pre seniorov – Na Barine, ktoré 

bude prevádzkovať aj špecializované zariadenie. Podotkla, že v prípade, že bude toto 

zariadenie zahrnuté do Komunitného plánu obce, môže prevádzkovateľ v budúcnosti obec 

žiadať o dotáciu, a tá by mu zo zákona mala byť poskytnutá. Zariadenie pre seniorov – 

Na Barine plánuje neverejný poskytovateľ otvoriť v našej obci v septembri tohto roka 

a nakoľko si chce požiadať o dotáciu na VÚC, musí byť zaradený do Komunitného plánu 

sociálnych služieb Obce Borský Mikuláš za obdobie 2021-2027, a to do konca mája tohto 

roka. Starosta obce uviedol, že túto problematiku riešil aj s riaditeľkou Domova dôchodcov 

Borský Mikulášp. Mgr. Ľubicou Kanichovou, aby sa informoval ako vo všeobecnosti fungujú 

Domovy dôchodcov, verejní a neverejní poskytovatelia a taktiež absolvoval stretnutie 

s p. Šerbininovou, manželkou p. Šerbinina, ktorí budú prevádzkovať toto zariadenie. 

P. Šerbininová ho informovala, ako bude ich zariadenie fungovať, akú klientelu si predstavujú 

a s nimi spojené náklady. Uviedla, že ich hlavný zdroj príjmu bude z VUC. Čo sa týka 

klientov ich zariadenia uviedla, že ich klienti budú občania lepšie sociálne orientovaní, čomu 

budú prispôsobené aj služby a celé ich zariadenie. Starosta obce uviedol, že naša obec 

prispieva mesačne sumou cca 160,00 eur na občana s trvalým pobytom v Domove dôchodcov, 

Borský Mikuláš. Ak by aj v zariadení neverejného poskytovateľa, Zariadenia pre seniorov – 

Na Barine bol umiestnený občan s trvalým pobytom u nás, obec by v prípade ich žiadosti 

o dotáciu prispela takouto sumou, nie však väčšou.  

 

Rozprava:  

1. Poslankyňa p. Mgr. Jozefína Šedivá sa pýtala na možnosť udelenia trvalého pobytu v našej 

obci a následných žiadostí o dotáciu pre podobné zariadenia pre seniorov pre takéhoto 

občana. Pýtala sa, či tieto dotácie nie sú zneužívané.  

 



3 
 

2. Starosta obce uviedol, že obec si vie regulovať, či a ktorému občanovi udelí trvalý pobyt 

v našej obci a takto si vie ošetriť, aby sa trvalé pobyty nezneužívali na čerpanie dotácií a pod.  

 

Poslanci OZ k tomuto bodu už nemali výhrady, a preto starosta obce požiadal 

poverenú členku návrhovej komisie p. Mgr. Simonu Šedivú o predloženie uznesenia: 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  202/2024 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A: s c h v a ľ u j e  

Zmenu Programu hospodárskeho  rozvoja a sociálneho rozvoja obce Borský Mikuláš 

na obdobie 2021 - 2027 

        dňom 15.5.2024 

 

Počet prítomných poslancov: 7 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Simona Šedivá, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Gabriela 

Cintulová, Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  203/2024 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A: s c h v a ľ u j e  

Zmenu Komunitného plánu sociálnych služieb Obce Borský Mikuláš na obdobie 2021-2027 

 
dňom 15.5.2024 

 

Počet prítomných poslancov: 7 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Simona Šedivá, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Gabriela 

Cintulová, Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

4. Rôzne  

 

V tomto bode starosta obce p. Bc. Róbert Macek oboznámil prítomných s nasledujúcimi 

bodmi: 

 

a) Žiadosť Poľovníckeho združenia Borský Mikuláš, Komenského 1646, Borský 

Mikuláš o postúpenie výkonu práva poľovníctva na poľovných pozemkoch 

v poľovnom revíre Borský Mikuláš 

 

 Starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou Poľovníckeho združenia Borský 

Mikuláš o postúpenie výkonu práva poľovníctva na poľovných pozemkoch v poľovnom 

revíre Borský Mikuláš, nakoľko pôvodná nájomná zmluva medzi Obcou Borský Mikuláš 

a Poľovníckym združením Borský Mikuláš po 10-tich rokoch skončila. Z toho dôvodu žiada 
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Poľovnícke združenie Borský Mikuláš o uzatvorenie novej nájomnej zmluvy na obdobie 

2025-2034. 

 

b) Informácia starostu obce o partnerstve so spoločnosťou TIPOS, národná lotériová 

spoločnosť, a.s., Brečtanová 1, Bratislava a uzatvorení Zmluvy o partnerstve č. 2933 

2024/078 pre projekt TIPOS – PARTNER Obec Borský Mikuláš „ZÁHORÁCKA 

DVADSIATKA“ 

 

Starosta obce v tomto bode informoval prítomných o podpísaní Zmluvy o partnerstve 

medzi Obcou Borský Mikuláš a spoločnosťou TIPOS, národná lotériová spoločnosťou a.s. 

pre projekt ZÁHORÁCKA DVADSIATKA. Táto zmluva bola uzatvorená dňa 14.5.2024 

a spoločnosť TIPOS, národná lotériová spoločnosť a.s. jej uzatvorení prispeje sumou 

13 000,00 eur na nový Pamätník víťazov ZÁHORÁCKEJ DVADSIATKY a na reklamné 

predmety spojené s 55. ročníkom chodeckých pretekov ZÁHORÁCKA DVADSIATKA. 

  

c) Žiadosť spoločnosti Galaklinik s.r.o., Štefánikova 699/9, Senica o predloženie 

nájomnej zmluvy na nebytové priestory v miestom zdravotnom stredisku 

Hurbanova 11, Borský Mikuláš za účelom vybudovania prevádzky zdravotnej 

starostlivosti – všeobecného lekára 

 

Obecné zastupiteľstvo bolo oboznámené zo žiadosťou spoločnosti Galaklinik s.r.o., 

Štefánikova 699/9, Senica o predloženie nájomnej zmluvy na nebytové priestory v miestom 

zdravotnom stredisku Hurbanova 11, Borský Mikuláš za účelom vybudovania prevádzky 

zdravotnej starostlivosti – všeobecného lekára. Starosta obce informoval prítomných 

o nepríjemnej návšteve konateľa spoločnosti Galaklinik s.r.o. p. Jozefa Marka na Obecnom 

úrade, ktorý prišiel podpísať nájomnú zmluvu medzi Obcou Borský Mikuláš a spoločnosťou 

Galaklinik s.r.o., nakoľko bol spoločnosti Galaklinik s.r.o. na predchádzajúcom 8. zasadnutí 

obecného zastupiteľstva, schválený prenájom nebytových priestorov v miestnom zdravotnom 

stredisku Hurbanova 11, Borský Mikuláš za účelom prevádzkovania zdravotnej starostlivosti 

spoločnosti Galaklinik s.r.o. Štefánikova 699/9, Senica s tým, že ostatné podmienky budú 

uvedené v nájomnej zmluve. Jednou z podmienok, ktoré boli predmetom osobného stretnutia 

starostu obce, zástupcu starostu obce p. Jána Dobiaša, konateľa spoločnosti MPS-BM s.r.o. 

p. Mgr. Martina Hladíka a konateľa spoločnosti Galaklinik s.r.o. p. Jozefa Marka bolo, 

že p. Jozef Marek by vedel pre našu obec zabezpečiť špecializovaného lekára (gynekológa, 

neurológa, urológa). Starosta obce uviedol, že pri takýchto závažných stretnutiach nikdy 

nechce rokovať sám ako predstaviteľ obce a ak sa dá, prizve na stretnutie napr. zástupcu obce, 

hlavného kontrolóra alebo niektorého z poslancov. Starosta obce pre ozrejmenie vysvetlil, ako 

prebiehalo osobné stretnutie a informoval, že pôvodná ponuka p. Jozefa Marka bola, 

že by vedel pre našu obec zabezpečiť všeobecného lekára. Na túto ponuku reagoval starosta 

obce a informoval ho, že všeobecného lekára dlhodobo rieši, absolvoval niekoľko spoločných 

stretnutí so starostami a primátormi v okolia Senice, Malaciek alebo Bratislavy a podarilo 

sa mu pred niekoľkými mesiacmi pre našu obec zabezpečiť všeobecnú lekárku, ktorá pracuje 

4 roky v nemocnici v Komárne. Aby mohla začať prevádzkovať ambulanciu všeobecného 

lekára, obec musela zabezpečiť priestory pre jej ambulanciu a taktiež vyriešenie bytovej 

otázky, aby sa sem z Komárna mohla presťahovať aj so svojou rodinou, deťmi. Starosta obce 

sa však p. Jozefa Marka pýtal, či by vedel zabezpečiť iného lekára, konkrétne špecialistu, 

keďže všeobecného lekára už má obec zabezpečeného, napr. gynekológa, neurológa, urológa 

a zástupca starostu obce p. Ján Dobiaš navrhol, že poprípade zubného lekára.  P. Jozef Marek 

na túto ponuku reagoval s tým, že by jedného z uvedených špecialistov vedel zabezpečiť, 

s čím starosta obce a zástupca starostu obce súhlasili, a preto sa spolu s p. Jozefom Markom 
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presunuli do priestorov zdravotného strediska aj za prítomnosti konateľa spoločnosti MPS-

BM s.r.o. p. Mgr. Martina Hladíka a spolu hľadali možnosť kde by mohli vzniknúť nové 

priestory pre budúceho špecializovaného lekára. Voľné boli len priestory bývalého 

kaderníctva, ktoré však neboli dostačujúce. Obec by musela v rámci rekonštrukcie vybúrať 

dvere do priestorov bývalej zubnej ambulancie a takto by vznikol priestor pre ambulanciu 

špecializovanej zdravotnej starostlivosti. Starosta ďalej uviedol, že budúca všeobecná lekárka, 

ktorú obec zabezpečila bude potrebovať garanta a preto sprostredkoval stretnutie medzi 

budúcou všeobecnou lekárkou a p. Jozefom Markom, aby sa porozprávali o možnej 

spolupráci. Táto možná spolupráca však zlyhala na nízkych platových podmienkach 

ponúknutých zo strany p. Jozefa Marka. Po tomto osobnom stretnutí spoločnosť Galaklinik 

s.r.o. predložila obecnému zastupiteľstvu žiadosť o prenájom nebytových priestorov v budove 

zdravotného strediska za účelom zriadenia prevádzky pre poskytovanie zdravotnej 

starostlivosti, ktorej bolo s vedomím, že p. Jozef Marek zabezpečí lekára špecialistu, 

vyhovené a ich žiadosť bola obecný zastupiteľstvom schválená. Konateľ spoločnosti 

Galaklinik s.r.o. p. Jozef Marek predložil na základe schválenej žiadosti obecným 

zastupiteľstvom ďalšiu žiadosť o vypracovanie a predloženie nájomnej zmluvy na nebytové 

priestory v miestom zdravotnom stredisku na adrese Hurbanova 11, Borský Mikuláš, 

za účelom vybudovania prevádzky zdravotnej starostlivosti, a to ambulancie všeobecného 

lekára.  Pri vypracovaní nájomnej zmluvy sa všetky podmienky, na ktorých sa dohodli 

na osobnom stretnutí zakomponovali, a teda aj to, že spoločnosť Galaklinik s.r.o. bude v našej 

obci prevádzkovať ambulanciu za účelom vykonávania špecializovanej zdravotnej 

starostlivosti (okrem všeobecného lekára). P. Jozef Marek, konateľ spoločnosti Galaklinik 

s.r.o. pri predložení zmluvy oponoval a odmietol predloženú zmluvu podpísať s tým, 

že spoločnosť Galaklinik s.r.o. nebude prevádzkovať ambulanciu špecializovaného lekára, 

ale ambulanciu všeobecného lekára, a tým zmenil hlavnú a zásadnú podmienku výkonu 

ambulancie zdravotnej starostlivosti. Následne obvinil starostu obce s obmedzovania 

podnikania spoločnosti Galaklinik s.r.o. k čomu dodal, že takéto informácie zverejní 

na sociálnej sieti Facebook, občanom Borského Mikuláša a túto situáciu bude riešiť 

s právnikom. Starosta obce na margo tohto stretnutia uviedol, že pre obec sa snaží 

presadzovať len to najlepšie, aby boli aj zdravotné služby pre občanov na vyššej úrovni 

(detská, všeobecná alebo zubná lekárka). Po osobnom stretnutí bol vo vedomí, že sa seriózne 

dohodli. Túto udalosť berie ako zneužitie situácie zo strany spoločnosti Galaklinik s.r.o., ktorá 

argumentuje tým, že v našej obci by sa uživili aj traja všeobecní lekári. Starosta obce uviedol, 

že do budúcna nevylučuje túto možnosť, avšak priestory, ktoré boli Obcou Borský Mikuláš 

spoločnosti Galaklinik s.r.o. boli na osobnom stretnutí dohodnuté pre špecialistu a nie je 

prípustné, aby sa konateľ spoločnosti Galaklinik s.r.o. rozhodol túto podmienku meniť. 

Starosta obce dal do pozornosti, že ponúknuté priestory sú obecné a obec má preto právo 

rozhodovať o tom, kto bude mať v týchto priestoroch prevádzku. K tomuto poznamenal, 

že ide o priestory, ktoré navyše obec vybuduje na svoje vlastné náklady. Na záver dodal, 

že by nebol rád, aby boli občania Borského Mikuláša mylne informovaní o tom, že niekomu 

chce brániť v podnikaní alebo skutočnosti, že nechce pre našu obec prijať všeobecného 

lekára. Naopak, pre našu obec si želá všetku potrebnú zdravotnú starostlivosť 

ale za podmienok, ktoré boli dohodnuté. 

 V konečnom dôsledku o tom, kto bude v prenajatých priestoroch obce vykonávať 

zdravotnú starostlivosť nerozhoduje on, ako starosta ale poslanci obecného zastupiteľstva. 

 

Rozprava:  

1. Poslanec a zároveň zástupca starostu obce p. Ján Dobiaš poznamenal, že bol 

na spomínanom osobnom stretnutí so starostom obce a konateľom spoločnosti Galaklinik 

s.r.o. Podotkol, že p. Jozef Marek síce prišiel s ponukou všeobecného lekára, na čo mu bolo 
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povedané, že všeobecný lekár je pre obec zabezpečený a pýtali sa ho, či by vedel zabezpečiť 

špecializovaného lekára, a na tomto sa aj dohodli. Následne si p. Jozef Marek pozrel 

priestory, kde by mohol mať špecialista, po rekonštrukcii na náklady obce, ambulanciu. 

Konateľ spoločnosti p. Jozef Marek na tieto priestory pozitívne reagoval a stretnutie 

sa ukončilo s tým, že prisľúbil zabezpečiť špecializovaného lekára. K sprostredkovanému 

stretnutiu medzi budúcou všeobecnou lekárkou zabezpečenou zo strany obce a konateľom 

spoločnosti Galaklinik s.r.o. p. Jozefom Markom dodal, že v prípade, že by zastrešoval 

prevádzku jej ambulancie, nepredpokladá ich dlhodobú spoluprácu. P. Jozef Marek predstavil 

budúcej lekárke veľmi nízke platové podmienky a teda nie ju vylúčené, že by po nejakej dobe 

ukončila s touto spoločnosťou pracovnoprávny vzťah, a tým by bola znovu ohrozená 

prevádzka ambulancie všeobecného lekára, ktorú obec tak dlho hľadala. 

 

2. Poslanec p. Mgr. Rudolf Hrebačka sa pýtal, či pri pôvodnej žiadosti bola dohodnutá 

podmienka, do akého termínu si môže v priestoroch zdravotného strediska umiestniť lekára. 

 

3. Starosta obce informoval, že podmienky sú rovnaké pre oboch žiadateľov o tieto priestory 

pre lekárov, či už pre Ambulanciu zdravia Závod s.r.o., ktorá bude zastrešovať budúcu 

všeobecnú lekárku alebo pre Galaklinik s.r.o. Podotkol, že pre oboch platí termín umiestnenia 

lekárov do 31.12.2024, nikto nie je v ničom uprednostnený, ani nemá žiadne výhody pred 

ostatnými a pod. 

 

4. Poslankyňa p. Mgr. Jozefína Šedivá sa pýtala, či sa uvažuje nad tým, že v obci bude ešte 

jeden zubár. 

 

5. Starosta obce uviedol, že nad touto možnosťou sa neuvažovalo, že do chvíle kedy táto 

možnosť bola prerokovávaná s p. Jozefom Markom. 

 

6. Zástupca starostu obce p. Ján Dobiaš dodal, že ak by ju vedel p. Jozef Marek zabezpečiť, 

nevidia v tom problém, nakoľko zubná lekárka, ktorá v našej obci ordinuje avízovala, 

že po presťahovaní sa do nových priestorov bude ordinovať s dvomi zubárskymi kreslami, 

avšak toto nie je úplne dodržané, nakoľko jedno kreslo využíva zubná lekárka v rámci zubnej 

starostlivosti a druhé kreslo využíva na iné, kozmetické služby. 

 

7. Starosta obce uviedol, že aj toto je možno podobný prípad, kedy sa obec 

s prevádzkovateľom zdravotnej starostlivosti na niečom vopred dohodli a v konečnom 

dôsledku je skutočnosť iná. A práve preto chce predísť takýmto situáciám, aby sa dohodnuté 

podmienky plnili a  neporušovali. 

 

8. Poslankyňa p. Bc. Gabriela Cintulová sa pýtala, či v nájomnej zmluve nie je uvedená 

nejaká podmienka, ktorú zubná lekárka mohla porušiť a na základe toho by bola vyzvaná 

na dodržiavanie podmienok a vykonanie nápravy, prípadne zrušenie nájomnej zmluvy. 

 

9. Starosta obce uviedol, že sa nájomná zmluva prekontroluje. 

 

Starosta obce po prerokovaní všetkých bodov požiadal poverenú členku návrhovej 

komisie p. Mgr. Simonu Šedivú o predloženie uznesení: 
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U z n e s e n i e  č í s l o  204/2024 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A: s c h v a ľ u j e  

postúpenie výkonu práva poľovníctva na poľovných pozemkoch o výmere 123 470 m2 

vo vlastníctve Obce Borský Mikuláš v k.ú. Borský Mikuláš na roky 2025-2034 Poľovníckemu 

združeniu Borský Mikuláš, IČO: 37835904 

 

B: p o v e r u j e  

starostu obce zastupovaním na valnom zhromaždení zvolaného Poľovníckym združením 

Borský Mikuláš a podpísaním nájomnej zmluvy 

 

Počet prítomných poslancov: 7 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Simona Šedivá, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Gabriela 

Cintulová, Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  205/2024 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A: s c h v a ľ u j e  

partnerstvo so spoločnosťou TIPOS, národná lotériová spoločnosť, a.s., Brečtanová 1, 

Bratislava a uzatvorení Zmluvy o partnerstve č. 2933 2024/078 pre projekt TIPOS – 

PARTNER Obec Borský Mikuláš „ZÁHORÁCKA DVADSIATKA“ 

 

Počet prítomných poslancov: 7 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Simona Šedivá, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Gabriela 

Cintulová, Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  206/2024 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A: n e s c h v a ľ u j e  

žiadosť spoločnosti Galaklinik s.r.o., Štefánikova 699/9, Senica o vypracovanie a predloženie 

nájomnej zmluvy za účelom vybudovania prevádzky, a to ambulancie všeobecného lekára 

v zdravotnom stredisku Hurbanova 11, Borský Mikuláš z dôvodu, že obecný úrad vypracoval 

nájomnú zmluvu v zmysle pôvodnej ponuky žiadateľa p. Jozefa Marka a následnej dohody 

o prevádzkovaní špecializovanej zdravotnej starostlivosti  

 

Počet prítomných poslancov: 7 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za: Ján Záhončík, Ján Dobiaš, Mgr. Simona Šedivá, Mgr. Rudolf Hrebačka, Bc. Gabriela 

Cintulová, Mgr. Jozefína Šedivá, Ing. Katarína Koprnová 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 
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5. Diskusia  

 

1. Diskusiu otvoril poslanec p. Ján Záhončík, ktorý vyslovil návrh na obnovenie spolupráce 

s obcami Napajedla a Bolešov. Navrhol, že by bolo prínosom obnoviť vzťahy s týmito obcami 

aj v rámci výziev o cezhraničnú spoluprácu a týmto by mohla obec získať aj finančné 

prostriedky. 

 

2. Do diskusie sa zapojila aj riaditeľka Domova dôchodcov, Borský Mikuláš p. Mgr. Ľubica 

Kanichová, ktorá podotkla, že ak by sa téma týkala aj Domova dôchodcov, mala by záujem 

a pridala by sa k spolupráci. 

 

3. Starosta obce uviedol, že tieto pripomienky berie na vedomie a bude poslancov informovať 

aj o navrhnutej spolupráci od primátora mesta Bojnice. 

 

6. Záver 

 

Týmto bol program rokovania 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva, mimoriadne 

zvolaného, vyčerpaný a preto starosta obce p. Bc. Róbert Macek poďakoval prítomným 

za účasť a rokovanie ukončil o 17,30 h. 

 

 
 

 

 

 

 

     Bc. Róbert Macek 

        starosta obce 

 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka: 

Erika Novotná 

 

 

 

Overovatelia: 

 

Ján Záhončík   ................................................ 

 

 

Mgr. Rudolf Hrebačka ................................................ 
 


